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 Градоначелник Новог Сада и потпредседник Српске напредне странке (СНС) Милош
Вучевић изјавио је данас да је избором Ане Брнабић донета најбоља могућа одлука и да
је председник Александар Вучић предложио најбољег кандидата за председника владе.

  

  Он је нагласио да је убеђен да ће Ана Брнабић добити подршку великог броја народних
посланика у Народној скупштини Републике Србије.   

"- а сам се већ неколико пута чуо са Аном Брнабић имао сам са њом сарадњу и у
НАЛЕД-у када смо заједно били у управном одбору, тако да очекујем да ћемо као град и
даље имати добар положај у односу на Републичку владу, што је веома значајно за
реализацију великих инфраструктурних пројеката у Новом Саду - рекао је Вучевић.

  

На новинарско питање да ли сматра да су му измакле функције премијера и министра у
републичкој влади, о чему се спекулисало у последње време у појединим медијима, он је
рекао "нека ми све измиче као што ми је то измакло".

  

- Ја сам срећан и поносан што сам у другом мандату градоначелник града у ком сам
рођен и где живим цео живот и што сам потпредседник странке чији сам члан. Жеља ми
је да Нови Сад припремим на најбољи могући начин за Европску престоницу културе
2021, да завршимо ове велике инфраструктурне пројекте - истакао је Вучевић.

  

Он је посебно нагласио да је поносан на јучерашњи извештај Фискалног савета Србије,
где се истиче да Нови Сад практично има највећу финансијску дисциплину од свих
великих градова у Србији.
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По Вучевићем речима, такав извештај није резултат случајности већ, како је рекао,
представља плод једне одговорне политике у предходних пет година. Он је појаснио да
је заједно са сарадницима разговарао са члановима Фискалног савета и да је састанак
трајао скоро три сата, те да су у разговорима потенциране тешке теме као што су ЈКП
"Стан", Апотекарска установа и СПЕНС.

  

Градоначелник Новог Сада је потврдио да је стигло решење од стране министарства да
начелник Службе за инспекцијске послове не испуњава услове за ту функцију и истакао
да ће Град у наредних 15 дана поступити по закону на основу тог решења, али је најавио
да ће у истом периоду доћи до промена на челу још неколико градских управа.

  

- Био сам уверен да Дејан Шијак испуњава услове за место начелника Градске управе за
инспекцијске послове, међутим, на жалост не испуњава. Мислим да је штета што не
испуњава све услове јер је Шијак значајно уозбиљио ствари у Управи и он је мој добар
сарадник - рекао је Вучевић.

  

(Танјуг)
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